

GUCCI

POUDRE DE BEAUTÉ MAT NATUREL FACE POWDER

古驰柔焦凝光粉饼



A buildable face powder that creates a unified complexion to look naturally perfected. Indulge in the beauty rituals of yesteryear with the Poudre De Beauté Mat Naturel, offering a lightweight, visibly smooth texture.

Available in 8 shades and suitable for all skin types.

一款可叠加使用的粉饼，打造无与伦比的自然肤质。Poudre De Beauté Mat Naturel 丝润凝光粉饼，打造柔滑的持久妆感，薄如蝉翼的轻盈细滑质地与柔和的花香交融，更凸显精致妆容。

共有8款色调。



00



00.5



01



01.5



02



03



05



06

GUCCI

FLUIDE DE BEAUTÉ FINI NATUREL

古驰丝润真肌粉底液



The new Gucci Beauty Fluide De Beauté Fini Naturel is suitable for everyone regardless of gender or skin type. It offers adjustable coverage results thanks to a lightweight formula both buildable and long-wearing. Creating a visibly perfected complexion, this silky-smooth beautifying foundation achieves the ultimate natural finish and helps to subtly blur away imperfections. Prime with Sérums de Beauté Fluide Soyeux for an enhanced glow effect.

Available in 12 shades.

古驰丝润真肌粉底液是全新推出的自然粉底液系列，适合各种性别或肤质，轻盈配方令其具有出色的可塑性和持久性，可调节用量以展现不同程度的遮瑕效果。这款美肤粉底液质地如丝般顺滑，能显著改善肤色，呈现极致自然妆效，并有助于巧妙地弱化肌肤瑕疵。搭配古驰丝润精华妆前乳使用，呈现自然美丽光泽。

共有12款色调。



110C



120N



130W



140W



150C



160N



180W



210C



220N



260W



320C



360W

W = 暖调 N = 中性调 C = 冷调

GUCCI

ROUGE À LÈVRES LIQUIDE MAT

古驰倾色云雾唇釉



For lips that hypnotise. Rouge À Lèvres Liquide Mat is a transformative cream to powder texture with a transfer-proof soft matte finish. Highly pigmented, the array of vibrant, sunset shades provide optimum coverage and striking colour, without the worry of it settling into lip lines, smudging or feathering. Created with comfort in mind, the colour feels entirely weightless on the lips.

Available in 9 shades.

献给醉人双唇。古驰倾色云雾唇釉是一款质地由液态奶油转变成清爽粉感的液体唇膏，可塑造不沾杯的柔和哑光妆效。这款唇膏显色度高，拥有多款充满活力的晚霞色号，遮盖效果明显，颜色靓丽夺目；而且不必担心沉淀在唇纹之内。此外这款唇膏设计轻盈舒适，颜色在唇部肌肤更显轻薄无负担。

共有9款色调。



114
Grace Cinnamon



203
Mildred Rosewood



208
They Met in
Argentina
★



311
Lizzie Tiger



413
Cornelia Pink



25*
Goldie Red
★



505
Janet Rust
★



521
Nellie Cherry



607
Vanessa Violet

GUCCI

ROUGE DE BEAUTÉ BRILLANT

古驰倾色琉光唇膏



Deeply moisturising over 24 hours, long-lasting and with high shine power, Rouge De Beauté Brillant has the caring properties of a balm with lipstick levels of pigmentation. Delivering a veil of vibrant, glowing colour with an instant sensation of moisture, this hybrid lipstick envelops the lips with hydration and beautiful colour. Formulated with nourishing and antioxidant ingredients, the creamy texture highlights and preserves the natural beauty of the mouth, so lips look fuller and plumped to perfection.

Available in 12 shades.

Rouge De Beauté Brillant 唇膏提供24小时深层保湿，妆效持久且具有高光泽度，具有高度饱和的上色效果，同时具有润唇膏的护理功效。这款混合型唇膏在带来鲜明闪耀色彩的同时，也令双唇即刻得到滋润呵护，一抹同时满足水润丰盈与鲜艳色泽。妆效介于透明感和丝缎感之间，富含滋养和抗氧化成分，柔滑质地突出并保留双唇的自然美感，更显丰盈饱满。

共有12款色调。



113
Linnett Stone



214
Call It A Day



216
My Cousin
Rachel



308
Lucy Dark
Orange



411
Emmy Petal



25*
Goldie Red
★



508
Diana Amber



514
Virginia Scarlett
★



515
★



516
Margaret Ruby



517
Abbie
Maroon Red



714
Jody Wild
Mauve

GUCCI

ROUGE À LÈVRES SATIN

古驰倾色华缎唇膏



Gucci Rouge à Lèvres Satin glides on evenly, delivering a perfect long satin finish. The creamy and soft texture offers a lightweight and extremely comfortable feel. Enriched with natural oils the formula leaves the lips smooth and soft. A large palette of shades with vivid and intense colours. It leaves a perfect lasting shiny colour.

Available in 24 shades.

古驰倾色华缎唇膏质感顺滑、色彩丰富、妆效持久、显色度高、轻盈保湿，令双唇尽显柔滑。

共有24款色调。



103
Carol Beige



104
Penny Beige



106
Tacey Hazel



200
Blaze of
Noon



201
The Painted
Veil



202
Moira Sienna



203
Mildred
Rosewood



300
Sadie
Firelight



301
Mae Coral



302
Agatha
Orange



400
Kimberley
Rose



401
Three Wise
Girls



402
Vantine
Fuchsia



403
Love Before
Breakfast



25*
Goldie Red
★



500
Odalie Red
★



501
Constance
Vermillion



502
Eadie Scarlet



503
Teresina Ruby



504
Myra Crimson
★



505
Janet Rust
★



506
Louisa Red
★



600
The Fallen
Sparrow



700
Crystal Black

GUCCI

ROUGE À LÈVRES VOILE

古驰倾色丝润唇膏



Gucci Rouge à Lèvres Voile gives a radiant sheer finish in a lightweight texture. The creamy texture adheres to lips, leaving a soft and comfortable feel. Enriched with natural oils, lips feel smooth and moisturized. The formula provides a beautiful veil of colour with a luminous finish all in pop shades.

Available in 12 shades.

古驰倾色丝润唇膏水润保湿、光泽微妙，妆效饱满光润。

共有12款色调。



201
The Painted Veil



203
Mildred Rosewood



213
Love Is Better



301
Mae Coral



302
Agatha Orange



401
Three Wise Girls



410
No More Orchids



25*
Goldie Red
★



500
Odalie Red
★



502
Eadie Scarlet



508
Diana Amber
★



518
Amy Blush